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واکنش اعضای شورای شهر به صعود ملوان به لیگ برتر:

عضو شورای شهر: صندوق اعتباری کمک به تیم ملوان ایجاد شود
اعضای شورای شهر انزلی با بیان سخنانی صعود تیم ملوان بندرانزلی را به لیگ برتر تبریک گفته و در خصوص ادامه روند فعالیت و توجه به این باشگاه

اظهاراتی داشتند.

به گزارش سایت خبری پرسون، شعبان جعفری رئیس شورای اسلامی شهر بندرانزلی در آغاز سی و نهمین جلسه علنی شورای شهر اظهار داشت: عوامل
تیم ملوان توانستند با همت و پشتکار پس از شش سال، شادی و شور را به مردم فوتبال دوست انزلی هدیه دهند.

جعفری با تقدیر از سرمایه گذار تیم ملوان بیان کرد: فردی با تلاش و کوشش سرمایه خود را در اختیار تیم قرار داد و بدون منت از تمامی ظرفیت های
خود برای رشد و اعتلای تیم ملوان استفاده کرد.

وی با شاره به حمایت های همه جانبه هواداران از تیم ملوان خاطرنشان کرد: در سالهایی که گذشت حمایت مردمی همیشه همراه ملوانان بود.

هادی حیدری عضو دیگر شورای شهر در این باره اظهار داشت: مهم ترین بخش صعود ملوان به لیگ برتر نمایش فرهنگ شهروندی، عشق و علاقه ی
مردم بندرانزلی به ورزش، شادی و نشاط بود.

عضو شورای شهر بندرانزلی با تاکید براینکه برد اصلی متعلق به مردم بود گفت: مردم با شش سال حمایت همه جانبه از تیم و همچنین نشان دادن
اخلاق بی نظیر در جشن صعود توانستند بار دیگر ارزش های خود را به خوبی نشان دهند.

وی تصریح کرد: آنچه مردم در جشن صعود تیم از خود نشان دادند بیانگر این است که مردم در جشن های بزرگ و شادابی های جمعی می توانند به
بهترین شکل در کنار یکدیگر قرار بگیرند و در جشنی با این گستره مشکلی به وجود نیاید.

حیدری با بیان اینکه مردم به جشن ها و شادی های متوالی نیاز دارند گفت: قطعا از برگزاری چنین جشن هایی در سطح شهر حمایت می کنیم .

در ادامه مه سیما نصیری عضو دیگر شورای شهر بیان داشت: باید به مردم خوب شهر انزلی بگوییم که خوشحالی برای تیم ملوان به تنهایی کفایت نمی
کند؛ تیم به لیگ برتر رفته و همه باید برای حمایت از آن آستین بالا بزنیم.

وی با تاکید بر اینکه تنها نباید اداره باشگاه را بر روی دوش دو یا سه نفر قرار دهیم تصریح کرد: به نظر می رسد باید صندوق "اعتباری" جهت جمع اوری
کمک به تیم ملوان ایجاد شود.

عضو شورای شهر انزلی عنوان کرد: بازیکنان در لیگ یک مبالغ 500 میلیون تومانی می گرفتند اکنون که تیم به لیگ برتر رفته است صحبت از قراردادهای
میلیاردی است.

نصیری بیان داشت: باید به گونه ای در حمایت از تیم عمل کنیم که دیگر مربی و سرمربی غصه جمع آوری پول برای باشگاه را نداشته باشند.


